
Beste raads-/commissieleden (i.a.a. de bewoners/welstandscomm.), 

Op 3 juli jl. hebben wij u twee mails doen toekomen (Ballenvanger+Slapen T'hal/Speelveld), die zijn 

opgenomen in de 'Lijst ingekomen stukken aan de gemeenteraad' van 4 juli jl. Alleen de mail over de 

Ballenvanger staat geagendeerd voor de Commissie GG van 10-09-19. De mail over het slapen kreeg 

geen meerderheid in de Agendacommissie om alsnog geagendeerd te worden, ondanks een verzoek 

daartoe van mevr. Roos (via de Griffie) en de heer Burger.  

Bijgaand nog een casus (nieuwe skihal+entree) waarbij creatief is opgetreden door de gemeente. 

Hierbij komt de vraag op of andere bewoners ook zo'n behandeling krijgen (opknippen aanvraag) als 

men in tijdnood komt, als het bouwbedrijf wil gaan starten!!! Zie bijgaand relaas en foto! 

M.b.t. het slapen in/bij de Tetterodehal/Speelveld hebben de bewoners een reactie mogen 

ontvangen van de wethouder. Hierop komen wij separaat terug.   

Bijgaand het relaas tot de verleende omgevingsvergunningen m.b.t. een nieuwe skihal en een 

verandering van de entree van de T'hal. Zie ook het relaas van de Welstandscommissie in het 

bijgaande verslag van 06-06-19, agendapunt 4. De Welstandscommissie maakt 'doorlopende 

verslagen' en derhalve staat daar ook de info in van de vorige behandelingen.   

Uit de verleende omgevingsvergunning (zie blz. 2+3) blijkt dat de bouw in strijd is met wet- en 

regelgeving. Twee raads-/commissieleden hebben navraag gedaan of deze afwijking, van o.a. het 

bestemmingsplan, valt onder de bevoegdheid van B&W. Een mailverzoek daartoe was gericht aan de 

Griffie en u begrijpt het al, het raadslid heeft GEEN reactie mogen ontvangen!! Bijgaand ook een foto 

van het geraamte van het enorme bouwwerk en oordeelt u dan zelf. Niet voor niets heeft de 

Welstandscommissie daar ook het e.e.a. over gezegd!!! 

Met vriendelijke groet,  


